
 

 

  

 

 

 

 

 Verslag 

   

Verslag van Participatieraad Haarlemmermeer 
Vergaderdatum 13 februari 2023 

Aanwezig Ellie van Dijck, Ton van Poeteren, Henri Popelier, Jose van Beurden, Jan Keessen, Nanda van 

Zoolingen, Erik de Winter (voorzitter), Aaltje Talens Ounissi, Marianne Bobeldijk, Ab 

Warffemius, Bram Roelofsen, Erik Wels, Nadine van der Maarl, Shenai de Getrouwe, Vijay 

Sampatsing, Rianna Schonhage 
Afwezig Astrid Jelierse 

Verslaglegging Ineke van Dijk (secretaris) 
  

   Onderwerp Actie 

1 Opening en mededelingen 

• De voorzitter heet iedereen hartelijk welkom. 

• De secretaris zal de lijst met stukken die gepubliceerd zijn op intranet 
nazenden. 

• Met de uitbetaling van de vacatiegelden voor december is iets misgegaan, 
deze zullen zo snel mogelijk worden overgemaakt. 

• Op 23 februari vindt een bijeenkomst plaats over “De menselijke maat”. Een 
groot aantal leden heeft zich aangemeld. 

• Het juiste mailadres van Shenai is sdegetrouwe@hotmail.com 

 
 
secretaris 

2.  
 
 

Verslag 16 januari 2023 

• Voorzitter is niet George Hille, maar Erik de Winter 

• Pagina 3, punt e: de secretaris kan het stuk over schiphol niet meer vinden. 
Ze zal het stuk bij Gert van Nieuwkoop (oud lid) opvragen. 

• Pagina 2, punt d: Jose is de trekker van de werkgroep eenzaamheid. Zij heeft 
deze rol overgenomen van Ton. 

• Pagina 3, punt d: de specifieke uitkeringsgelden (SPUK) worden aan de 
gemeente verstrekt. Er zijn nog een aantal onduidelijkheden. Er zit tijdelijk 
geld en structuteel geld in. Op dit moment is de gemeente dit aan het 
uitrafelen. Te hopen is dat dit extra geld is dat bovenop het budget voor het 
sociaal domein komt.  
Omdat het handig is om enig zicht op de financien van de gemeente, en met 
name van het sociaal domein te hebben wordt besloten wordt dat Aaltje, 
Marianne en Ton informatie over de begrotingcyslus zullen opvragen en 
zullen bekijken of er voor de PR relevante informatie uit de verschillende 
begrotingen gehaald kan worden. 

• Pagina 3, punt d: Egwin Hiens moet zijn Egwin Heins. 

• Bram is de trekker van de werkgroep doelgroepenvervoer 

• De secretaris zal zorgdragen voor uniforme emailadressen voor alle leden 
zodat prive mailadressen niet meer gebruikt hoeven te worden. De actie 
wordt opgenomen in de actielijst. 

• Nadine geeft aan dat op de adressenljst staat dat ze in Nieuw-Vennep woont, 
dat moet Hoofddorp zijn. De secretaris zal het aanpassen. 

Van de actielijst kunnen de punten  3, 4, 6, 7,8, 9, 10, 12 worden verwijderd. 

 
 
 
secretaris 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aaltje, Marianne 
en Ton 
 
secretaris 

3. 
 
 
 

Participatietrajecten 
3.1. Bespreekpunten 
a. antwoord op advies op coalitieakkoord 2022-2026 
Het stuk geeft weinig concrete antwoorden. Besloten wordt het stuk voor 
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 kennisgeving aan te nemen en de punten in het achterhoofd te houden.  

4. 
 
 
 

Ontwikkeling Participatieraad 
In drie groepjes wordt gediscussieerd over de eerste twee punten van het 
discussiestuk: Hoe ziet de PR de afbakening van het sociaal domein, is zij het eens 
met de brede invulling die aansluit bij het beleidskader sociaal Domein en wat 
worden/blijven de speerpunten van de PR. Elk groepje heeft een verslagje gemaakt 
van de discussie.  
 
 
Groep 1: José, Ineke, Jan, Henri, Nanda en Shenai (verslag) 
 
Hoe ziet de PR de afbakening van het sociaaldomein?  
T.a.v. discussiepunt 1: 

Eens met wat er staat, niets aan toe te voegen. Het beleidskader sociaal domein is 
netjes opgesteld en we moeten als PR, samen met de gemeente, ernaartoe groeien. 
Belangrijk hierbij is wel dat je met elkaar communiceert. Uitvoering is belangrijk, 
oftewel hoe vindt je de inwoner. 

Speerpunten voor de PR 

T.a.v. discussiepunt 2:  

Gezondheid staat genoemd als speerpunt, maar dat is niet ons speerpunt. Het gaat in 
essentie over Schiphol en ons idee is dat we het meer bij andere groepen moeten 
laten en we ons daar niet op moeten focussen. Eens in de zoveel tijd kijken naar dit 
punt is beter i.p.v. het echt een speerpunt te noemen. Wonen (met zorg) ook geen 
speerpunt. 

Wellicht diversiteit en inclusie toevoegen als speerpunt, aangezien gemeentes er 
veelal mee bezig zijn en er veel over te zeggen valt. 

Groep 2: Ab, Bram, Vijay, Ton en Marianne (verslag). 

Discussiepunt 1: Is de PR het eens met de brede invulling van het sociaal domein? 
Discussiepunt 2: deelt de PR de gekozen speerpunten of zijn aanvullingen nodig?  
In grote lijnen is de groep het eens met het eerste punt. We zien het Sociaal Domein 
en het Beleidskader Sociaal Domein als paraplu boven onze aandachtsgebieden. We 
noemen het liever aandachtsgebieden dan speerpunten. De aandachtsgebieden zou 
je als baleinen zou kunnen zien die de paraplu structuur geven zijn: 

1. Werk en inkomen 
2. Eenzaamheid 
3. Jeugd 
4. Wonen (met zorg) 
5. Gezondheid.  

We staan achter de gekozen aandachtsgebieden (speerpunten). Wel wordt 
opgemerkt dat dwars door deze aandachtsgebieden blijvend aandacht moet zijn voor 
de toegankelijkheid van voorzieningen en het bereiken van inwoners van de 
Haarlemmermeer zodat zij op de hoogte kunnen zijn van de ondersteunende 
maatregelen al dan niet via de gemeente. Vooral als zij laaggeletterd zijn en/of zij 
daarnaast ook nog over onvoldoende vaardigheden en hulpmiddelen beschikken om 
digitaal mee te doen, is dit een punt dat continue in gedachten moet worden 
gehouden. 
De groep is van mening dat we ons bestaansrecht ontlenen aan het gevraagd- en 
ongevraagd adviseren over onderwerpen uit het sociaal domein en het sociale 
beleidskader. We willen graag zo vroeg mogelijk door het ambtelijk apparaat 
betrokken worden bij (nieuw of aangepast) beleid binnen ons domein en ook bij 
adviesvragen hierover. Toch vinden we dat signalen uit onze sociale (woon)omgeving 
en netwerk ons primaire moet voeden om mee te denken over wat inwoners van de 
Haarlemmermeermeer eventueel nodig hebben. We willen geen verkapt onderdeel 
worden van het gemeentelijk apparaat maar we willen onze contacten met de 
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beleidsambtenaren benutten om inhoudelijk sterke adviezen te geven langs een 
constructieve weg.  
Als kapstok voor de nieuwe verordening zou door ons kunnen worden nagedacht 
over taken, bevoegdheden en verantwoordelijkheden van de PR. Zowel op 
individueel niveau als op werkgroepsniveau als op PR niveau. Wat willen we doen, 
langs welke wegen willen we dat bereiken, welke bevoegdheden hebben we hiervoor 
nodig, tot hoever reiken onze verantwoordelijkheden en tot hoever mogen zij wat ons 
betreft reiken?  
 
Groep 3: Ellie, Aaltje, Erik, Erik,  Nadine & Rianne (verslag) 
 
Hoe zit de PR de afbakening van het Sociaal Domein 
Discussiepunt 1 : Is de PR het eens met de brede invulling van het Sociale Domein  
 
Antwoord : Ja, in principe eens met een bredere taakinvulling, gelijk aan het 
gemeentelijk Sociaal Domein : 3 basiswetten + aanpalende terreinen zoals 
schuldhulpverlening, wonen etc.  
 
Daarbij de volgende criteria meewegen:  
1. Is er een belang voor de inwoners van Haarlemmermeer 
2. Heb je echt invloed  
3. Mogen we erover adviseren (is het onze taak en bevoegdheid?) 
4. Willen we verantwoordelijkheid voor een vraagstuk/ probleem nemen 
5. Hebben we voldoende tijd en kennis over het onderwerp binnen de PR 
6. Zijn er nog andere instanties/ organisaties die ook adviseren over het 
onderwerp 
7. Kunnen we aanvullend zijn 
8. Worden we tijdig betrokken bij beleid op een bepaald onderwerp 
  
We kwamen ook tot de conclusie dat als we de hele PR bij een advies willen 
betrekken 4 weken te beperkt is, omdat er maar 1 vergadering per maand is. Het 
voorstel zou zijn minimaal 6 weken. 
 
Daarnaast stellen we voor om een matrix te maken van verschillende wetten versus 
de betrokken instanties. Een voorbeeld set up is terug te vinden op de website bij de 
vergaderstukken van maart. 
  
Speerpunten voor de PR 
Discussiepunt 2 : Deelt de PR de gekozen speerpunten of zijn aanvullingen nodig? 
 
1. Speerpunten zijn goed, maar nog aanvullen met inburgering/ asiel 
2. Werkgroepen meer op speerpunten afstemmen 
3. Armoede/ werk en inkomen benoemen als “werkgroep bestaanszekerheid” 
4. Gezondheidszorg gaat vooral om leefstijl en preventie. 
5. Bespreken van nieuwe indeling van de werkgroepen 
 
Een aantal aandachtspunten: 
Communicatie: Hoe weet men ons te bereiken en hoe bereiken wij onze doelgroep. 
De rol van de voorzitter (onafhankelijk of niet) 
De Rol van de trekkers van de werkgroepen 
Aanpassing van de Verordening (groepje samenstellen) 

 

5. 
.  
 
 

Terugkoppeling werkgroepen 
 

1. Terugkoppeling werkgroepen 

a. Werkgroep Jeugd  
(Erik Wels (trekker), Jose van Beurden, Erik de Winter, Astrid 
Jelierse, Mieke Kramer, Jan Keessen)  
In april zal een stand van zaken gesprek gehouden worden 
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met de gemeente. Leden kunnen agendapunten aanleveren bij 
Erik Wels. 
 

b. Werkgroep Wonen en Wonen met Zorg  
(Ellie van Dijck (trekker), Ton van Poeteren, Gert van 
Nieuwkoop, Astrid Jelierse, Marianne Bobeldijk, Ab 
Warffemius) 
Er zal voor april/mei een stand van zakengesprek met de 
gemeente ingepland worden. 
 

c. Werkgroep Armoede en Arbeidsparticipatie (inclusief 
beschut werk (bijlage)  (Henri Popelier (trekker),Gert van 
Nieuwkoop, Erik de Winter, Aaltje Talens Ounissi, Rianne 
Schonhage, Nanda van Zoolingen) 
* Het verslag van het gesprek met de gemeente wordt voor 
kennisgeving aangenomen. Bram verzoekt de leden om op 
een verslag de steller te vermelden. 
* Het kabinet is voornemens om de gemeentelijke 
schuldhulpverleningstrajecten in te korten naar anderhalf jaar. 
Henri zal navragen bij de gemeente wat de stand van zaken is. 
* Erik geeft aan dat wat betreft de toeslagenaffaire het 
wantrouwen richting overheid groot is. De afstand tussen 
burger en gemeente zou kleiner moeten worden. Dit zou 
kunnen door op de mensen af te gaan (huisbezoek) en door 
beter te luisteren. 
 

d. Werkgroep eenzaamheid/ouderenzorg 
(Ton van Poeteren, Henri Popelier, Ellie van Dijck, Jose van 
Beurden (trekker), Ab Warffemius, Aaltje Talens Ounissi) 
De regiegroep eenzaamheid is  bij elkaar geweest en heeft 
teruggeblikt op het afgelopen jaar en vooruitgeblikt naar het 
komende jaar. Er komt een plan voor 2023 waarin wordt 
vastgelegd welke resultaten men wil bereiken en waar dus de 
focus op zal komen te liggen. Voorafgaand aan deze 
vergadering heeft de werkgroep een gesprek gehad met 
beleidsadviseur Diny Stekelenburg. Een verslag van dit 
gesprek zal worden gevoegd bij de stukken van de volgende 
vergadering. De werkgroep zal elke kwartaal overleg hebben 
met de gemeente om de stand van zaken te bespreken. 
 

e. Werkgroep beleidskader Sociaal Domein  
(Bram (trekker), Marianne, Aaltje, Ellie Bram en Gert) 
Het wachten is op de adviesaanvraag voor het beleidskader. 
De werkgroep is positief over het in een voorstadium betrekken 
van de PR. Op 23 februari wordt door de gemeente een 
bijeenkomst georganiseed over de menselijke maat. Een groot 
aantal leden heeft zich opgegeven.  
 

f. Doelgroepenvervoer (deelnemers regionale klankbordgroep: 
Bram Roelofsen (trekker), Nanda van Zoolingen) 
Binnenkort vindt een bijeenkomst van de klankbordgroep 
plaats. De Verordening Leerlingevervoer zal niet aan de PR 
voor advies voorgelegd worden omdat het een actualisatie 
betreft. De nieuwe Verordening wordt wel ter kennisname aan 
de PR verstuurd. 
 

g. Werkgroepen gebieden 
 
1. Haarlemmermeer West (Nieuwebrug, Vijfhuizen, 

Cruquius, Zwaanshoek, Beinsdorp en Lisserbroek) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Henri 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Verslag van Vergadering Participatieraad Haarlemmermeer 13 februari 2023 

Volgvel 5 

 

Haarlemmermeer Noord (Spaarndam, Spaarnwoude, 
Penningsveer, Haarlemmerliede, Halfweg, Zwanenburg, 
Boesingheliede, Lijnden, Badhoevedorp, Nieuw 
Meer).Nieuwebrug, Vijfhuizen, Cruquius, Zwaanshoek, 
Beinsdorp en Lisserbroek) 
Erik de Winter (trekker), Erik Wels, Bram Roelofsen, Henri 
Popelier, Ab Warffemius) 

2. Hoofddorp Zuid West en Hoofddorp Noord (heel 
Hoofddorp) 
(Ton van Poeteren (trekker), Mieke Kramer, Jan Keessen, 
Rianne Schonhage, Marianne Bobeldijk) 

3. Haarlemmermeer Zuid-Oost (De Hoek, Rozenburg, Oude 
Meer, Schiphol-Rijk, Aalsmeerderbrug, Rijsenhout, 
Burgerveen, Leimuiderbrug, Weteringbrug, Buitenkaag en 
Abbenes) en Nieuw-Vennep.) 
(Jose van Beurden, Astrid Jelierse, Ellie van Dijck, Nanda 
van Zoolingen, Aaltje Talens-Ounissi) 
 
Erik de Winter heeft de netwerklunch in Badhoevedorp 
bijgewoond over ouderbetrokkenheid bij jeugdoverlast. 
Erik de Winter zal op 23 februari de netwerklunch van het 
CJG bijwonen over relatie en geweld. 

 
h. Werkgroep inburgering (Jose van Beurden (trekker), Bram 

Roelofsen, Henri Popelier, Ellie van Dijck, Aaltje Talens-
Ouniss, Shenai de Getrouwe)  
Op 15 februari heeft de werkgroep een afspraak met de 
gemeente waarin men ook zal navragen wat de scope van 
inburgering precies is. 

 
i. Werkgroep implementatie toezicht en rechtmatigheid 

Jeugdwet en WMO 2015 ((Ellie van Dijck (trekker), Bram 
Roelofsen, Aaltje Talens Ounissi, Marianne Bobeldijk, Ab 
Warffemius, Erik de Winter)  
Op 15 februari heeft de werkgroep een afspraak met de 
beleidsadviseurs. 

 
Werkgroepen P.M. 
a. Werkgroep Veilig thuis 
(Ellie van Dijck, Bram Roelofsen, Erik de Winter (trekker), Jan Keessen) 
De secretaris plant een afspraak met de verantwoordelijk beleidsadviseur in om de 
doelen voor het komende jaar voor GHNT te bespreken. 
b. Werkgroep gezondheidsbeleid (Erik de Winter (trekker), Bram Roelofsen, 
Nanda van Zoolingen, Rianne Schonhage, Marianne Bobeldijk, Vijay 
Sampatsing) 
Er is een nieuwe beleidsadviseur op het gebeid van sport en gezondheid. Er zal 
een afspraak ingepland worden met de werkgroep. 
c. Werkgroep Inclusie (Ellie van Dijck (trekker), Nanda van Zoolingen, Henri 
Popelier, Bram Roelofsen, Nadine van der Maarl) 
d. Werkgroep Sociale Basis (Bram Roelofsen (trekker) 
e. Werkgroep GGZ (Bram Roelofsen (trekker), Astrid Jelierse, Jose van 
Beurden) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Secretaris/trekker 
werkgroep 
 
 
 
 
 
 
 

6. 
 
 
 
 

6a. Ingekomen stukken 
a. Signaal Knarrenhof 
Voor kennisgeving aangenomen. 
b. Mailwisseling betreffende stand van zaken Participatieve democratie 
en aansluiten beleidskader Sociaal Domein bij gebiedsgericht werken. 
Op 10 november 2022 heeft de gemeenteraadraad unaniem besloten om een 
langetermijnvisie op de participatiedemocratie te gaan ontwikkelen. De raad wil die 
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visie in een interactief beleidsproces gaan vormgeven en daarover het gesprek 
starten. De raad wil daartoe aansluiting maken bij het gebiedsgericht werken. Om 
hiermee van start te gaan bezoekt de raad een gebied. Op 30 maart zal de raad 
Nieuw-Vennep bezoeken. Erik de Winter, Nanda, Aaltje en Ab zullen dan namens 
de Participatieraad aansluiten. De secretaris zal hen opgeven. 
 
6b. Terugkoppelingen 
a. Bezoek Amstelring Thuisbegeleiding 
De secretaris heeft een presentatie gehouden over de Participatieraad. Een mooie 
vindplaats voor signalen uit de praktijk, 
Erik de Winter zal een presentatie houden in het oogcafe en in de netwerklunch 
Haarlemmermeer Noord van 13 april. 
Ook zal Erik een afspraak maken met de directeur van Meerwaarde. Een 
verkennend gesprek waarin afgetast zal worden op welke manier we iets aan 
elkaar kunnen hebben.  

 
 
 
 
secretaris 
 
 
 
 
 
 
 
Erik de Winter 

7. 
 
 
 
 

Sluiting en Rondvraag 

• de delegatie voor het overleg met de directie van de gemeente op 20 
februari bestaat uit de voorzitter en secretaris en Marianne en Aaltje. 

• De secretaris zal een app groep aanmaken voor de Participatieraad en na 
bespreking van de indeling van de werkgroepen ook voor elke werkgroep 
een app groep aanmaken. 

 
 
 
secretaris 

 
 
Actielijst  
 

1.  
 
 
 
 

20-06-22 Kennismakingsafspraak inplannen voor 
werkgroep Veilig thuis met beleidsadviseur 
Het wachten is op de schriftelijke stand van 
zaken van de beleidsadviseur (Maarten 
Pekelharing) rondom geweld hoort nergens 
thuis.  

secretaris 

2. 
 
 
 
 
 
 

12-12-22 Tijdens het gesprek met de wethouder Werk en 
Inkomen heeft de PR geadviseerd om ook voor 
volwassenen de regeling Haarlemmermeer doet 
mee bereikbaar te maken voor een grotere 
groep. De wethouder heeft aangegeven om dit 
mee te nemen in de gesprekken rondom de 
armoedemonitor in juni. 

Werkgroep Armoede 

3. 
 
 
 
 
 
 

12-12-22 Toekomstvisie huisartsen Haarlemmermeer 
(Zorggroep Haarlemmermeer)  
Jose en Astrid zullen de contacten met de 
huisartsen in Haarlemmermeer overnemen van 
George. De secretaris vraagt na waar de reactie 
op ons ongevraagd advies blijft.  
 

secretaris 

4. 
 
 
 
 

160123 Later dit jaar (maart/april) zal op de agenda het 
onderwerp website worden geagendeerd als 
onderdeel van het onderwerp over de 
communicatie van de PR (hoe vinden wij de 
inwoner en hoe vindt de inwoner ons?). 

secretaris 

5. 
 
 
 
 

130223 De secretaris kan het stuk over schiphol niet 
meer vinden. Ze zal het stuk bij Gert van 
Nieuwkoop (oud lid) opvragen. 

secretaris 

6. 
 
 
 

130223 Aaltje, Marianne en Ton zullen informatie over 
de begrotingcyslus informatie opvragen en 
zullen bekijken of er voor de PR relevante 
informatie uit de verschillende begrotingen 

Aaltje, Marianne en Ton 
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gehaald kan worden. 

 

7. 
 
 
 
 

130223 De secretaris zal zorgdragen voor uniforme 
emailadressen voor alle leden zodat prive 
mailadressen niet meer gebruikt hoeven te 
worden. 

secretaris 

8. 
 
 
 
 

130223 Het kabinet is voornemens om de gemeentelijke 
schuldhulpverleningstrajecten in te korten naar 
anderhalf jaar. Henri zal navragen bij de 
gemeente wat de stand van zaken is. 

Henri 

9. 
 
 
 
 

130223 Er is een nieuwe beleidsadviseur op het gebeid 
van sport en gezondheid. Er zal een afspraak 
ingepland worden met de werkgroep 

secretaris/trekker 
werkgroep 

10. 
 
 
 

130223 Op 30 maart zal de raad Nieuw-Vennep 
bezoeken. Erik de Winter, Nanda, Aaltje en Ab 
zullen dan namens de Participatieraad 
aansluiten. De secretaris zal hen opgeven. 

secretaris 

11. 
 
 
 

130223 Erik zal een afspraak maken met de directeur 
van Meerwaarde. Een verkennend gesprek 
waarin afgetast zal worden op welke manier we 
iets aan elkaar kunnen hebben. 

Erik de Winter 

12. 
 
 
 

130223 De secretaris zal een app groep aanmaken voor 
de Participatieraad en na bespreking van de 
indeling van de werkgroepen ook voor elke 
werkgroep een app groep aanmaken. 

secretaris 

 
 


